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PROCES VERBAL
================tncheiat azi 30,o7.2o19-cu prilejul gedinlei ordinare a Consiliuiui Localal comunei Covdsin! ,,,

La lucririle gedinlei participi fl consilieri locali in funclie, absentandd-nii consilieri Gagpar Alexandru, ibre a anunlat ci fiind pr6g."-at de gard5 laurgente la $iria nu poate lipsi gi d-llconsilier Sloica valeniin-tristian, care a anunlatci este schimbul 2 la serviciu gi nu,poate lipsi.
Mai participS Ia lucrSrile gediniei d-l primar one! Marius-silviu, d-t consilier

:-ulidic Drf,goiu ovidiu gi 3 cetdleniiai comunei:-d-! Farc"g l.titrr-covds6ng ni.srg,D-l Balta CEtElin-Cov5s6n! nr.826 $i tuicula Eugen-Dumitiu-Covisin| rr.aid.-
Se constati ci gedinta este std'tutard.
se solicit5 propuneri pentru ategerea pregedintelui de gedinli.
D-l rovici Petru ir propune pe d-r Barta Mihai-petru.
tntrucAt ny-talsunt'urt" p?opUr;;; ;rup_rn" ta vot propunerea fdcuta gi cu 8voturi pentru d-l Balta Mihai-Petru'este ales infunclia ae iregedinte de gedin!5, tagedintele consiliului Local pe lunile: iulie,august gi septembri" zorg, riini aJoptateHotHr6re a nr.45 / 3,O.O7 .ZOL9.
D-l pregea!!t-. de gedinld prezintd ordinea de zi conform Dispozilieinr.254l26.Ot.ZOL9.
Se supune la vot ordinea {: ti , care se aprobi cu 1o voturi pentru, fiindadoptatd hotdrdre a nr.46 / 3O.O7.2di19, astfe! i

l.Alegerea pregedintelui de gedin!d.
2.Aprobarea ordinii de zi. :

3'Aprobarea con$inutului procesului verbal at gedingei anterioare din data de20.06.2019.
4.Proiect de hotirAre privind modificarea Contractului de delegare a Gestiuniiserviciului de alimentare cu ap5 9i ile canalizare prin Actul Adilionat nr,12-rnitiator-Primar-Marius-silviu One!. i

5'Proiect de hotdr6re privind alocarea unei sume de bani c6tre Biserica Mventistdde Ziua a gaptea covis6n!-rnifiator-primar-Marius-sitviu one!.
6'Proiect de hoti16re privind aprobarea tarifelor aferente serviciului de salubritateincep6nd cu data de O1.O6.2o19-Iniliator-Primar-Marius-Silviu One!.7'Proiect de hotEr6re privind diminuarea suprafelei terenului inscrii in cr 3oo1G2covdsant cu nr'top. 4523-4528/1/2/L/2/2i2/ AjLtr-rnigiaior-primar-Marius-sitviu
Onet.
8'Proiect de hot5r6re privind modifi.r."" art.3 din Anexa 2 ta Hot5rarea

!:;lfjit 
04'201s a consiliului Locat covis6n!-rniliator-primir-Marius-sitviu one!.

- se-trece la punctul nr.3 al ordinii _d91il'Aprobarea confinutului procesului verbalal gedintei anterioare din data de 2o.o6.zoLd'. D-na 
"""r"tii';;ffi;iJJp.onrr"procesul verbal al gedin[ei anterioare din data de zo.og.zo1j, ?ntreb6nd daci existdprobleme cu privire ta conlinutuliacestuia sau se soticiti menlionarea exactd aopiniilor exprimate in gedinla anterioard,

Nefiind discufii sau complet5ri, se supune la.vot procesul verbat al gedinlei dindata de 2o'o6'2oL9t care se aprobi cu'9 voturi pentru, fiind adoptati hot5r6reanr'47 /30'o7 '2oL9-privind aprobarea conlinutului pro""rrtui verbat al gedinlei



Se trece la punctu! nr.4 al ordimii dezit" Proiect de hot5r6re privind modificarea
Contractutui de delegare a Gestiurf ii Serviciului de alimentare cu ap5 gi de canalizare
prin Actul Aditional nr"L2".

Se prezinti proiectul de hotdrd-re.
D-l primar One! Marius-Silviu arat6 ci este neceari modificarea contractului de

delegare a gestiunii serviciului de alimentare cu api gi de canatizare ca urmare a
actualizdrii listei cuprinz6nd bunurile proprietate public5 sau privati aferente
serviciului gi care sunt transmise operatorului regional spre folosinf5 pe durata
contractului de delegare gi intruc6t facem parte din Asocialia fntercomunitarE
trebuie sH supunem gi noi spre aprobare acest proiect de hotdr5re ca urmare a
adresei primite de la Asociatia de dezvoltare Intercomunitari Api Canalizare
Judetul Arad"

Se supune la vot proiectul de hlot5r6re, care se aprobd cu 9 voturi pentru, fiind
adoptati Hotir6re a nr.48 / 3O.O7.20 19.

Se trece la punctut nr.5 al ordihii de zii" Proiect de hotir6re privind atocarea
unei sume de bani c5tre Biserica Adventisti de Ziua a gaptea Cov5s6n!,,.

Se prezinti proiectul de hotdrdre. D-l primar aratd ci urmare a ce.L.ii depuse de
Biserica Adventis.ti de ziua a $aptea Covis6n! insolite de documente justificative,
cu privire la lucririle efectuate a iriritiat acest proiect de hotdrfire cu propunerea de a
aloca suma de 15,OOO lei pentru lucririle de reparalii exterioare la Biseiica Biserica
Adventisti de Ziua a gaptea Cov5s6ng.

intrucit nu sunt discu3ii, se trprne la vot proiectut de hotdr6re, care se aprobd
cu 9 voturi pentru, fiind adoptat5 tilotdrarea nr.49/3o.o7,2019.

Se trece la punctul nr.6 al ordihii de zi;" Proiect de hot5rdre privind aprobarea
tarifelor aferente serviciului de sailubritate tncepAnd cu data de O1.OG.21ig,,.

Se prezintd proiectul de hotirdre. D-l primai arati ci urmare a adresei Adisigd
Arad la solicitarea Retim Ecologic Service SA se solicitd majorarea tarifetor aferente
serviciului de salubritate incepind cu data de 01.06.2019 aL la Z,g7 !a 3159 !a
persoanele fizice gi de la 278,53la 300165 la operatorii economici, cu precizarea ci
tarifele nu includ TVA. 

I

Se supune la vot proiectul de hdtdrdre, care se aprobd cu 8 voturi pentru gi I
abtinere(D-l rovici Petru), fiind adoptatd HotdrArea nr.5ol3 o,o7.zolg.

Se trece la punctul nr.7 al ordinii de zi:" Proiect de hotir6re privind diminuarea
suprafelei terenului inscris in cF 3bo162 covdsAn! cu nr.top. 4szg-
4s28lLl2lL/212/2/AlLlL". I

Se prezinti proiectut de hot6rdre. D-l consilier juridic aratd cE
suprafala totalH a cF 300162 1250 mp, cale va facL obiectut unui
inscriere in Cartea Funciard. ;

D-l lovici arati ci ese vorba d{ aceleagi situalii din

se diminueaz5 din
dosar de primd

discutate.
cartier, care au mai fost

Se supune Ia vot proiectul de hotirAre, care se aprob d cu 7 voturi pentru gi 2
ab[ineri(D-l Iovici Petru, d-l SSmdl'tean Andrei-simion), fiind adoptati HotdrAreanr.51/3O.O7.2O19. I

Se trece la punctul nr.8 al ordinii de zit" Proiect de hot6r6re privind modificarea
art.3 din Anexa 2 la HotirArea nr.!o128,04.2015 a Consiliului Local Covis6n!,,.

Se prezinti proiectul de hotdr3re. D-l consilier juridic arat5 cE este vorbade
modificarea art.3 din Anexa 2 la-HCL nr.36/z&.O4.iOtSrin baza Hotirarii iniliale se
distribuie acete igTqostoare 9i in buprinsul acesteia nu era prevdzutd perioaJa gi ta
solicitarea Consiliului Judetean Aradr s-o iniliat acest proieci de hotdrire.

D-l Iovici arati c5 aceste compostoare nu sunt utile, de ce si !e Iudm daci nu le
putem utiliza. . i

Se supune ta vot,proiectul ae nbtirAre, care se aprob6 cu 9 voturi pentru, fiind
adoptati Hotir6re a nr.52 / 3O.O7,/,9L9,

Se trece la punctul nr.9 al ordinii de zi;" Diverse,,.
D-l consilier juridic Dr5goiu pune la dispozitiai d-lor consilieri a situatiei cu sumele

incasate pentru utilizarea buldoexcavatorului.
D-l Iovici arati cE a solicitat chitanta din 19 iunie ZOL9,

cortul de la Evinghelizare, s-a tiidt cltitangiZ
in plus azi s-a demolat



D-l primar arati ci acolo nu a ei<ecutat lucriri buldoexcavatorul de la primarie.
D-l pregedinte de gedinti Balta spune ci acoto la cortui de la evanghelizare a fost

ait excavator"
D-l lovici aratd cd apreciazd cE ld-t consilier juridic a adus situalia cu sumele

incasate, dar solicitd o situalie cu inotorina consumat5 in perioada o1.O1.20lg-30.o7.201e" ,l

D-l primar arati ci in nici un caz nu poate exista unechilibru intre chitanle 9iconsumul de combustibil, deoarece toati aceast6 perioad5 s-au efectuat aeLaire
Primdrie lucr5ri pe domeniul public.

D-l Iovici mai ridic6 problema cur5leniei pe domeniul pubtic, arat5 ci nu o spune
cu r5utate, nu invinuiegte pe nimelri, dar dacd s-a decis i5 se taie iarba acolo undeproprietarii nu sunt acas5, de ce n(r s-a tdiat la toli gi d5 exemplu, in zona unde
locuiegte fosta educatoare Persidaicare a decedat s-a cosit, aar in fali ta casa
d6nsei nu s-a cosit,

D-l Iovici mai ridici problema cgrSleniei gi a ganlului de la fosta Brutfirie gi ii
spune d-lui viceprimar Popan cd a ipromis ci face curilenie gi rezolvd problemele

D-l viceprimar Popan arati cE va vedea cum va gestiona situalia in zonarespectivS, ri

D-l lovici reamintegte cd d-l prirlrar a promis c5 va desfiinla rondourile de flori la
ambele imobile situate vis a vis deimagazinul de la codrufa.

D-l Ardelean intreabd de proble.fna cu iarba de la stradS, acolo unde trebuie sdfaci cur5tenie gi sE coseasc6 primf,ria si se pliteascf,
D-l Iovici arati cE ar trebui ficut un inventar gi acolo unde nu este cosit sd se

coseasci gi sd fie trecut la numirul respectiv la ptate.
D-l viceprimar Popan arati ci d6nsul soliciti d-lor consitieri sd se gdndeasc5 lapropunerea unei taxe pentru inmorm6ntare la capelfi, deoarece existf consum decurent, ap5, etc. 1

D-l Iovici aratd cE d6nsul proprlne sd se fac5 un catcul gi apoi sd stabilim taxa,
D-l primar aratd cd consumul de utilitdli este diferit vaia d-e iarni, aratd ci in altelocalitdti taxa este de 1OO lei, in altele de 15O lei, o tax5 de 12O lei ar fi potrivit5 dinpunctul d6nsului de vedere. li

D-l Simirtean arati cE taxa stabilitd sd fie la fel indiferent cE este va16 sau
iarn5, pentru a nu crea disculii. i

D-l primar arati cd aceasti taxfi dupi ce se aprobS, poate fi modificatd ulterior
dacH se consider5 necesar. t,

Urmare a discutiilor avute, s9 vh inigia in proiect de hotirdre cu propunerea unei
taxe pentru capelS la valoarea de 120 lei.

Se dE cuv6ntul d-lui Nicula Eugdn-Dumitru-Cov5s6n! nr.879 care ridic5 problema
la canalizare, s-a ficut ciminul miti, ca atare se infiltreizi apa, cine a fdcui gregeala
si o repare, inclusiv ceasul a fost ih ap5, p6ni nu a fost canilizarea nu au fost
probleme.

D-l Nicula mai ridicd problema cE i-au fost aduse pagube la culturile agricole,
respectiv la trifoi gi cipguni, care i*au fost ierbicidate, la o s6ptdmdnd i s_i spartparbrizul de la magina fiicei. l

D-l consilier juridic aratd cE in baza unei sesizdri, se soliciti un reprezentant dela DADR Arad-specialist, deoarecelnoi nu avem angajat inginer agronom, care siparticipe ca membru in comisie, sei merge in teren-gi'se in-cheie un proces verbal cu

D-l Nicula mai intreabi care este situalia cu noile numere de casi.
D-l primar aratd ci nomenclatorul stradal a fost aprobat conform legii.
D-l Nicula arat6 cE trebuie schirhbate toate actele, inclusiv buletinui] d6n5ul nu-lmai schimb6.
D-l primar aratd cd nu este obli$at sd'.gi schimbe actul de identitate.
Se di cuv6ntul d-lui Balta CEtHlln-Covis6n! nr.826 care ridici problema clddirii

Afterscool, de ce nu mai funcfionedz5.
D-l consilier. juridic Dr6goiu ara$5 ci aceast6 clidire a fost construit5 in arnut

2OL3t din fonduri europene, timp dle 5 ani a trebuit sd func[ioneze pe activit6li de tip



i

social, respectiv ca Afterscool, au fost inscrigi copiii familiilor mai nevoiage, ulterior
nu s-a mai putut plSti profesorul gt m6ncarea pentru copii, deoarece toate cost5.

D-l Balta arati cE trebuie si neigindim, existi pirinti care ar dori sE fie
funclional acest afterscool. i:

D-t consilier juridic arati ci nu bot fi suslinute cheltuielile, ultimul profesor a
cerut de 3 ori mai mult, datoritS fdptului cE a trebuit s6-gi facd autorizatie' pentru
m6ncare, normele sunt foarte greu de realizat, desigur nu este imposibil; de
exemptu Ia Arad existi asemenea Afterscool functional dar toate cheltuielile sunt
pldtite integral de pirinti. i

D-l Iovici arati cE ar trebui si de activitate organizati acolo, dacE nu se va
distruge.

D-l consilier juridic arati cE pentru acel spatiu am avut o cerere de inchiriere, s-a
demarat procedura, dar va trebui si o reluim ca urmare a intrHrii tn vigoare a
Codului Administrativ. i

D-l Balta aratS ci va lua legdtura cu ceilalti pdringi interesati, vor discuta gi va
comunica ulterior cele discutate' i

Se di cuvfintul d-lui Farcag Mitru-Covis6nt nr.518 care ridicd problema
curileniei in cimitire, d6nsul a ficut curElenie in aproximativ 2 ore, ar trebui ficut
un inventar. lr

D-l Simirtean intreabi la ce ar ajuta un inventar'
D-l Iovici arat6 ci oamenii gi-au pierdut increderea, c6nd au aflat cH nu sunt

clopotele noastre Ia BisericS, ar trbbui si se facd o gedinti cu oamenii sd se discute
la concret, il

D-t Farcag intreab6 terenul din.Belti ce statut are.
D-l primar arati ci conform PtilG este trecut zon5 verde.
D-l Farcag arat6 c5 in Belli este dezastru, trebuie v6zut gi fdcutd curitenie.
D-l primar aratfi c5 acolo au foit duse doar materiale de construclie, in perioada

urmitoare vor fi nivelate'
D-l Farcag mai intreabi de asocia[ia sportivi dac5 s-a mai ficut ceva.
D-l primar arat5 cE s-a incheiat contractul cu gcoala.
D-l Farcag intreabfi ce facem cu baza, cu terenul de fotbal.
D-l primar aratd ci nu avem echiP5.
D-l Farcag arati ci daci se dodegte se poate organiza campionat.
D-l Farcag mai arat5 ci ar propune pe perioada vacanlei organizatea unui club de

vacan!5 cu diferite activit6ti, s-arjputea utiliza gi centrul de tineret 9i de asemenea
s-ar putea organiza o int6lnire cu:'cei care au lucrat in administratie: primari,
viceprimari, consilieri locali etc' r

Fiind epuizate punctele ordflnii de zi, se ridici gedinta.
I

PRE$EDINTE DE SE SECRETAR,
MIHAI.BALTA P ELA CIUTINA

"'(Y&'1--4

t


